
Proces-verbal
incheiat Tn §edinta Comisiei Juridice 9i de Disciplina din data

de 15 februarie 2024, ora 12.00

Sedinta s-a desfa9urat prin mijloace electronice, prin intermediul
platformei online de videoconferinta WebEx.

Convocarea sedintei comisiei a fost facuta la solicitarea din data de
12.02.2024 a domnului pre9edinte Rigu Andrei Daniel.

1. PRE§EDINTE – RIGU ANDREI DANIEL – prezent

2. SECRETAR – BADIU ANDREI – prezent

a

4.

5.

6.

7.

8.

GRAM ANAMARI A ALINA – prezent

PETRE §TEFANI A – prezent

CIRCA HONORIUS EDWARD ADRIAN – prezent

PODAR MARIAN VASILE – prezent

CALENTARU NASI – prezent

Domnul consilier Riqu Andrei Daniel
Buna ziua ne aflam la 9edin ja comisiei juridice 9i de Disciplina a

Consiliului General al Municipiului Bucure9ti.

Multumesc pentru prezenta am convocat aceasta 9edinta pentru a
discuta despre situa+ia dosarelor Tn instanla unde este CGMB parte,
reclamant sau parat sau alta calitate 9i propunerea de buget pe 2024 a
direcjiei juridice.

Pentru primul punct am transrnis astazi de dirnineaji o situajie de
la toate societatile sau cabinetele de avocatura care reprezinta CGMB Tn
acest moment, am primit-o ieri dupa amiaza 9i v-am trimis-o Tn aceasta
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diminea la iar pentru propunerea de buget aveji acum pe email nota de
fundamentare emisa de direcjie prin domnul director care este prezent aici
it rnul+umesc pentru prezenla Ti efectiv anexa din buget a9a cum trebuie
realizata conform legii.

Daca mai sunt alte subiecte pe care doriji sa le propuneti sa le
discutam, pe ordinea de zi de astazi.

Domnul consilier Circa Honorius Adrian Edward
Sunt de ajuns cele doua puncte, eventual singura discutie daca

domnul director ne poate lamuri daca din dosare sunt cele Tn care CGMB
este parte daca exista 9i cele legate de primar, 9titi acelea care erau mixte
la un moment.

Domnul consilier Riqu Andrei Daniel
Aji spus ca sunt rnixte, este Primar cu CGMB?

Domnul consilier Circa Honorius Adrian Edward
Da 9tili ca erau dosarele acelea Tn care nu 9tiam pana la urma cine

e, cum e, daca ne poate lamuri, daca acestea sunt dosarele CGMB-utui
9i bugetul e doar pentru ele sau bugetul acopera 9i dosarele Tn care e 9i
primaru I?

Domnul consilier RiFlu Andrei Daniel
Ok, imediat ce intram pe subiect o sa va lamureasca. Bun, atunci

daca nu sunt alte propuneri o sa supun la vot ordinea de zi a 9edin+ei.

Votez verbal pentru.

Domnul consilier Badiu Andrei
Votez verbal pentru.

Domnul consilier Riqu Andrei Daniel
Cu 7 voturi pentru, 0 ab+ineri, 0 voturi Tmpotriva ordinea de zi a fost

aprobata.

Ordinea de zi
1. Situa Tia dosarelor din instanta Tn care CGMB este parte
2. Propunerea de buget pe 2024 a Directiei Juridice
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Intram pe primul punct respectiv situa{ia dosarelor, nu 9tiu daca doriti
domnul director sa faceti o introducere sau o fac eu.

Ok in documentele pe care le-a trimis domnul director avem lista
pentru fiecare dintre cele patru respectiv cinci asocieri respectiv cabinete
de avocatura care reprezinta Consiliut General in momentul de fata am
facut eu un calcul al numarului astfel de dosare le-am adunat pe cele din
situatia transmisa si sunt in total 288 de dosare de instanta o sa va
mentionez Pi asocierile practice care reprezinta Consiliul General, o data
avem asocierea Arca cu 63 de dosare, avem asocierea Cliza si Borcea cu
53 de dosare respectiv 26 suspendate pana la solu{ionarea altor dosare,
avem asocierea Pop Dragomir cu 69 de dosare 9i asocierea Grigorescu
§tefanica, Dobrovici cu 62 de dosare 9i mai sunt ni9te dosare vechi pe un
acord cadru vechi daca doritl detalii, domnul director ne poate ajuta cu 15
dosare in total 288. Acum Tn situatiile transmise de fiecare asociere Tn
parte sunt mentionate dosarele stadiul procesual, partile, obiectul 9i o
scurta descriere a termenelor anterioare, ultimul termen. E dificil Tn lipsa
unui alt criteriu, alte clasificari cum ar fi o valoare estimata a litigiului acolo
unde este posibil sa fie foarte clar care sunt dosarele ce pot avea un
impact mai mare asupra Consiliului General, aici nu 9tiu daca domnul
director putem sa clasificam, ierarhizam cumva Tn functie de obiectul
litigiului care sunt mai importante care nu.

Domnul lordache Adrian – Directia Juridic

Teoretic toate dosarele care sunt la avocati sunt importante pentru
ca va mai spun un lucru astea sunt toate dosarele care sunt la avocati mai
sunt dosare dar stric doar la Directia juridica cu CGMB-ul ul 9i cu
Municipiul care ar avea impact 9i nu sunt date la un Ioc, cu cheltuielile
oarecum nejustificate, sunt situajii de genul vreau o servitute de trecere 9i
atunci cheama 9i administratorul Consiliul General, fara impact financiar
sa zici ca 1-ar oblige, acestea sunt selectate care ar putea avea impact 9i
daca ne uitam vorbim de a lor de PUZ-uri 9i pretentia lor de exproprieri 9i
atunci teoretic toate ar putea sa ajunga Ia un mic impact, sunt dosare ati
vazut adresa suspendate pana la solutionarea dosarului ce prime9te PUG-
ul, nu 9tii Ia ce poti ajunge Tn situatia Tn care se spune nu mi s-a adoptat
un PUZ sau mi s-a adoptat un PUZ, ceea ce pot sa va spun este ca
practica ceea ce e bine 9i ca impact scade este faptul ca instantele nu
admit dosare de genul obliga sa introduca pe ordinea de zi sa voteze s-a
creat o relativa practica in sensul ca se resping astfel de ac+iuni, dar v-am
spus toate care sunt date aicea nu sunt date sa umplu un numar de dosare
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pentru avocaji 9i toate celelalte dar sunt dosare pe care trebuie sa
muncesti cand vorbim de un PUZ de acum cativa ani sau de PUG trebuie
facuta documentare multi 9i toate celelalte. Deci, nu impact financiar n-
a9 putea sa va spun asta e periculos, a fost o situatie s-a calmat 9i astfel
de dosare nu mai sunt Tntarzieri cu plata 9i cu toate celelalte.

Domnul consilier Riqu Andrei Daniel
Apropo de PUG, 9tiu ca era litigiu acela care in prima instanta practic

s-au objinut anularea PUG-ului Tn integralitate dar dupa aceea s-a facut
recurs cred stiti Tn ce stadiul ne aflam?

Domnul lordache Adrian – Directia Juridic
Nu am stat sa fac o situa+ie, dar imediat va spun, in douT minute.

Domnul consilier Riqu Andrei Daniel
sa 9tim unde ne aflam Tn momentul de fata. Daca puteti sa ne

spLIneji care au fost costurile cu ace9ti avocati pe 2023 9i daca puteti sa
ne spuneji care au fost despagubirile sumele Ia care a fost obligat Consiliul
General, Primaria Municipiului Bucure9ti sa plateasca pentru Consiliul
General in urma sentintelor definitive din 2023. Daca aveti aceasta
informatie.

Dornnul lordache Adrian – Directia Juridic
Sumele sunt multe, care impacteaza aveti Tn expunere in

contactarea bugetului, nu s a platit este o suma de 61 de milioane daca
va uita{i acolo pe o lipsa de folosinla cineva 9i instanta inca nu s-a cerut
surna nu se plate9te Tn nurnele Consiliului se plate9te numele entitatii
pentru ca noi per total am spus acolo este 9i asta e situajia au ca9tigat nu
au venit la executare hotararea nu e motivata de cel putin doi ani de zile
dar trebuie sa o prevad sunt 61 de milioane alte sume sa !i spun platite Tn
numele Consiliului, nu sunt sume care sa impacteze sunt cheltuieli de
judecata, sunt alte lucruri dar nu sume pentru ca nu s-a Tntamplat un lucru
platili atat, singura surna mare care este cea prevazuta 9i care acopera
tot bugetul daca aproape tot bugetul directiei a solicitat despagubiri catre
Constanda.

Domnul consilier Circa Honorius Adrian Edward

Vroiam sa Tnteleg daca am in+eles corect, necesarul de buget este
de 295 549000 lei, sunt 200 sau 300 de milioane adica?
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Domnul lordache Adrian – Directia Juridic

Aproxirnativ 9i propunerea este pe mai putin decat am remarcat dar
din 300 din alea 200 9i ceva sunt de platit catre creditorii Constanda, dar
daca adunam sumele sunt 295 de milioane.

Domnul consilier Riqu Andrei Daniel
Da cum aji precizat domnule Circa, dintre care 270 de milioane sunt

prevazuti ca despagubiri civile.

Domnul consilier Circa Honorius Adrian Edward
Sunt 300 de milioane

Domnul consilier Badiu Andrei
Tnainte sa discutam eventual punctual pe dosare pe mine ma

intereseaza atat aspectul cantitativ, numar de dosare litigii sigur ca suntem
o entitate mare, o institujie mare 9i sunt multe litigii, este natural ma
intereseaza mai degraba aspectul calitativ respectiv ma intereseaza Tn

prima faza care este procedura sau cine hotara9te cum se repartizeaza
dosarele daca merg spre juri9tii PMB- ului sau catre casele de avocatura,
Pai cum se ia decizie ce dosar merge unde sau Ia ce nivel este aceasta
deciziei daca vreti sa fmi raspundeti 9i mie va rog.

Domnul lordache Adrian – Directia Juridic

Am Tnceput Tn expunere, sunt dosare Tn care e chemat 9i Consiliul
sau doar Consiliul care chiar nu am de ce sa le dau catre case de
avocatura, sunt cele de chemari Tn garantie spre exemplu am dat cu
ma9ina Tn groapa am chemat Administratia Strazilor 9i Consiliul General,
nu am de ce sa ma duc catre sa organizez licitajie pentru acest lucru dar
dosare Tn care presupun adoptarea unei hotarari de consiliu sau anularea
unei hotarari de consiliu evident acestea rnerg catre avocati.

Domnul consilier Badiu Andrei
Cine ia decizia? Dumneavoastra sau Primarul General?

Domnul lordache Adrian – Directia Juridic

in ceea ce prive9te Consiliul General sunt un deciziile
dumneavoastra
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Domnul consilier Badiu Andrei
Fac o precizare acuma pentru toata lumea, eu cand Tntreb de litigii

Tntreb inclusiv de cele Tn care PMB- ul este parte nu discutam doar de
litigii ale CGMB-ului. Deci discutam de situa{ii in care reprezentam doar
municipiul Bucure9ti.

Domnul lordache Adrian – Directia Juridic
Aici e situatia cu consiliul dumneavoastra. Daca vorbim de

municipiul se face o lista cu dosare care cel pujin la nivelul Directiei
Juridice prezinta un potenjial pericol sunt Tnaintate domnului primar 9i
discutate cu domnul primar 9i sa decida care pot fi puse pe o lista de
eventuala licita+ie, procentul de achizitie.

Domnul consilier Badiu Andrei
Am injeles, deci undeva domnut prirnar are cuvantut final pe

aceasta repartizare.

Domnul lordache Adrian – Directia Juridic
§i domnul primar pentru ca daca nu i-a9 aduce la cuno9tinta un

dosar nu are de unde sa stie.

Domnul consilier Badiu Andrei
Ok, asta a fost o Tntrebare. A doua, hai sa clarificam un pic

mandatele astea care se dau, apar prin presa deci din surse publice aflam
de tot felul de minute care se Tntocmesc la Tntalnirile cu primarul dintre
primarul general 9i avocaji la care sigur ca participati 9i dumneavoastra
unde se iau decizii, inclusiv pe dosare care !in de hotararea de Consiliului
General 9tim foarte bine ca primarul general nu poate ataca hotararea de
consiliu general 9i cu toate astea ne trezirn cu minute in care
dumneavoastra sau avocajit primesc indicajii in dosarul aIa nu depunem
Tntampinare Tn dosarul ala achiesam la pretentiile reclamantului Tn dosarul
ala susjinem x, y, z unde se ia efectiv punct cu punct la cererea unu facem
a9a cum sa iau aceste decizii spuneji ne 9i noua pentru ca undeva eu
consider ca contravin intereselor CGMB.

Domnul consilier Riqu Andrei Daniel
Domnul Badiu dar eu n-am auzit astfel de minute.

Domnul consilier Badiu Andrei
va arat eu. Sunt in spa+iul public.
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Domnul consilier Riqu Andrei Daniel
Pe concrete.

Domnul consilier Badiu Andrei
Minuta numarul 190290 din 10.11.2023 prin care in dosarul

2727/715/3/2023 prime9te indicatia avocatul nu formuleaza intampinare 9i
sustine admiterea actiunii.

Domnul consilier Riqu Andrei Daniel
Din presa?

Domnul consilier Badiu Andrei
Din presa, deci publice, deja sunt articole Tn care merg.

Domnul consilier Riqu Andrei Daniel
Asta e relevant, cum ati aflat de ele.

Domnul consilier Badiu Andrei
Urmare a unor interpelari.

Domnul consilier Riqu Andrei Daniel
Daca dosarele respective cum spunea domnul director utilizeaza 9i

municipiul e reprezentat 9i de Primarul General 9i are calitatea sa ia o
astfel atunci a venit irnaginea asta 9i are calitatea sa ia o astfel de decizie.
cum sa procedeze Tn respectivul litigiu.

Domnul lordache Adrian – Directia Juridic
Daca fmi permiteti mai exact care e situatia Tn apel s-a renunjat la

apel, dupa ce s-a renunjat la apel reclamanta s-au amis apelurile noastre,
s-au anulat hotararile, dar dupa aceea reclamanta a facut recurs 9i avem
pe 16 mai 2024 la Tnalta Curte de Casajie 9i Justi+ie.

Domnul consilier Circa Honorius Adrian Edward

Deci am injeles ce spuneaji mai devreme care sunt litigii Tn care
este parte municipiul Tn care este PMB-ul, lista de dosare care am primit-
o cu casele de avocatura sunt doar cele Tn care este implicat CGMB-ul
sau ace9ti avoca li reprezinta 9i PMB-ul ul 9i primarul?
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Domnul lordache Adrian – Directia Juridic

Nu, este dubla reprezentare, exista reprezentare 9i pentru municipii
9i pentru consiliu parji poate sa fie 9i municipiul 9i consiliu. Dar, fiecare
parte 9i consiliu 9i Municipiului.

Domnul consilier Circa Honorius Adrian Edward
La ora actuala ce am primit noi a9tia sunt toli avocatii cu care lucram

altii nu mai sunt?

Domnul lordache Adrian – Directia Juridic
Toti avocatii cu care lucreaza consiliu mai sunt avocaji pe municipiu

alte dosare Tn care nu este parte consiliu 9i de aia nu apare pe table.

Domnul consilier Circa Honorius Adrian Edward
Bugetut afecteaza?

Domnul lordache Adrian – Directia Juridic
Bugetul este pentru toate litigiile 9i cele care sunt doar municipiul.

Bugetul este pentru toate litigiile care sunt externalizate.

Domnul consilier Circa Honorius Adrian Edward
Deci, prin urmare nu avem decat cele cu CGMB, celelalte n-avem

lista primita.

Domnul consilier Rislu Andrei Daniel
Da, domnul Circa a+i Tn{eles bine. Eu am cerut situajia pentru

CGMIB Tntrucat reprezentam, suntem consilieri 9i comisia !ine de Consiliul
General nu de Primaria Municipiului.

Domnul consilier Circa Honorius Adrian Edward

Dar bugetul cand Tl aprobam sunt 9i celelalte dosare, de ce ai cerut
buget de 300 de milioane cand din ce mi-ai dat mie eu vad doar 60?

injelege li la asta ma refeream, Tntrebam voiarn sa le vad 9i pe
celelalte sunt acolo.

Domnul consilier Ris;u Andrei Daniel
La momentul respectiv mi s-au parut relevante litigiile pentru

consiliu dar putern sa cerern o situajie 9i pentru PMIB.
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Domnul lordache Adrian – Directia Juridic

O pot pune la dispozitie.

Domnul consilier Circa Honorius Adrian Edward
Daca discutam doar CGMB sunt de acord cu dumneavoastra, dar

daca aprobam bugetul nu trebuie sa vedem pentru ce merge bugetul daca
tot iI aprobam.

Domnul consilier Riqu Andrei Daniel
§i ajungem la punctul de buget imediat e menjionata 9i suma pentru

Municipiul Bucure9ti cred pentru litigii, plata cu avocajii.

Domnul lordache Adrian – Directia Juridic
Toata suma este globala, 27.000 9i pentru 9i pentru ca se face plata

dintr-un singur cont.

Domnul consilier Riqu Andrei Daniel
Cele 24 de milioane sunt cerute 9i pentru CGMB 9i pentru PMB. S-

a clarificat acum domnule Circa.

Domnul consilier Circa Honorius Adrian Edward
Da, daca vedem Pi lista aceea.

Domnul lordache Adrian – Directia Juridic
Domnul consilier cu tot respectul meu, nue o probiema sa cer

avocatilor sa faca o lista, o sa fte lista mult mai mare 9i n-a9 putea sa va
spun ca in trei zile pot sa o utilizez dar nu e o problema sa cer sa faca un
efort si eu sa ... .....

Domnul consilier Circa Honorius Adrian Edward

§titi foarte bine m-ar interesa procesele Tn care primarul este parte
el pe persoana fizica 9i acolo a tot fost discutia cIne plate9te, cum plate9te.

Domnul lordache Adrian – Directia Juridic

Nu exista dosar pe persoana fizica 9i credeji-ma pe acea chestiune
exact ... ... pe prima general putem sa ne uitam putem sa facem selec{ia
daca doriti chestia asta, dar dosare pe persoane fizica separate de
primarie nu exista, ca cineva vine 9i Tncheie un proces verbal 9i i se pare
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ca a inventat roata ... ... a constatat si Curtea de Conturi si au corectat
dupa aceea gre9eala.

Domnul consilier Circa Honorius Adrian Edward

Daca primarul general ca primar general pierde un proces Tn
instanta este obligat la plata din salariu cum spune Tn instanta cine
plate9te? Se plate9te din bugetul municipiului Bucure9ti?

Domnul lordache Adrian – Directia Juridic

Plate9te institu+ia, municipiu} la feI cum plate9te pentru toti ceilalji.

Domnul consilier Badiu Andrei
O Tntrebare domnule director, dar in situatia Tn care ISC-ul

sanctioneaza contraventional pe CNP primarul considera li ca este o
sancjiune aplicata persoanei primarului sau institu+iei primarul?

Domnul lordache Adrian – Directia Juridic
A9a a considerat instanta, domnule consilier, ca au gre9it cei de la

ISC, persoana Nicu9or Dan sau indiferent cine se nume9te pe persoana
fizica din func jia de primar amendata instanta a corectat problema. Nu
exista nicio sentin la definitiva sub acest aspect, s-au clarificat ....poate
trebuia amendat primarul 9i s-a clarificat Tn instanla cu tot ce a aparut Tn
presa, CNP ul actualului primar general 9i toate celelalte, in instanta s-a
clarificat Tn sensul Tn care s-a gre9it amendarea persoanei fizice trebuia
amendata institutia.

Domnul consilier Riqu Andrei Daniel
Ok, deci sa Tnteleg ca procese verbale au fost anulate.

Domnul lordache Adrian – Directia Juridic
Unele au fost anulate altele s-a considerat ca amendat este primarul

s-a diminuat amenda 9i a ramas eventual pe primar general 9i nu pe
persoana fizica.

Domnul consilier Badiu Andrei
Un astfel de motiv de legalitate deci nu discutam de netemeinicie

discutam de nelegalitate.
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Domnul lordache Adrian – Directia Juridic
A fost decizia instantei, se indica de catre instanta, consideram ca a

fost amendat primarul 9i atunci poate sa decida ea prin dirninuare sau
anulare. Au fost invocate 9i motive de nulitate absoluta 9i motive de fapt,
au considerat ca fapta nu considera maxtmul de amenda 9i au diminuat.

Domnul consilier Badiu Andrei
Este un motiv cras de nelegalitate a procesului verbal sanctionarea

altei persoane. §i spuneji ca instanta a menjinut totugi

Domnul lordache Adrian – Directia Juridic

Vreji sa va trimit un mail dupa 9edinta? Sunt mai multe.

Domnul consilier Badiu Andrei
Este jurisprudenta relevanta Tn materie. Revin totugi la Tntrebari Tn

conditiile Tn care 9i Tn considerare faptului ca primarul general nu poate ca
ataca hotararile Consiliului General nu considerati si discutand
profesioni§ti fiind Tn cadrul asta ca este o Tncalcare a acestui principiu
faptul ca avem pozi+ii procesuale diferite 9i ca avocajii care reprezinta
municipiul Bucure9ti prin primar au o pozitie procesuala fata de consiliul
general care din ce in+eleg de la dumneavoastra are alta pozijie
procesuala? Pentru ca ma uit 9i sunt zeci 9i zeci de minute 9i va rog frumos
sa nu va cer neaparat sa fmi confirmaji ca primiji adrese de la primarul
general care sa vi se spuna ce se Tntampla Tn dosare dar macar nu
infirmati acest lucru, nu vi se pare totu9i ca e o Tncalcare a principiului
conform caruia nu putem sa le atacam hotararile unora altora, actele
administrative.

Domnul lordache Adrian – Directia Juridic
Pozitie procesuala din punctul lor nu Tnseamna ca ataca actul altuia.

Tn ceea ce prive9te minutele nu poli sa confirm sau sa infirm au fost
discu{ii vizavi de pozitia procesuata pana cand aji dat acea Tmputernicire
prin consiliu pana cand au fost Tmputernicit sa fac procedura pentru
avocati si toate celelalte domnul consilier.

Domnul consilier Badiu Andrei

§i pentru municipiu?
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Domnul lordache Adrian – Directia Juridic
Pentru municipiul pozi jia procesuala e repezentata de domnul

primar general 9i Tntampinari 9i cai de atac sunt semnate de dumnealui.

Domnul consilier Badiu Andrei
Inclusiv minute prin care ... . nu facem recurs, nu facem Tntampinare

sustinem, deci toate astea, sunt publice va arat 91 eu va trirnit zeci.

Domnul consilier Rislu Andrei Daniel
Trimiteti 9i dumneavoastra ca sa vedem exact despre ce e vorba ca

a9a sa discutam de principiu ca exista minutele astea trebuie sa vedem 9i
pe care le aveti.

Domnul consilier Badiu Andrei
Le vedeti fiecare pe grup Tn 30 de secunde.

Domnul consilier Riqu Andrei Daniel
Exista aceste neclaritati vizavi de pozijionare fala de hotararile

Consiliului General pentru ca un efect al hotararii pe care am dat-o la
Tnceput de 2022 prin care a fost delegata reprezentarea Consiliului
General la societatile de avocatura si modul Tn care sunt distribuite
dosarele la domnul director al directiei juridice a generat situatii Tn care
unele hotarari ale Consiliului General poate de actuala majoritate vreau sa
fie aparate sau dimpotriva nu vreau sa fie aparate doar ca mandatul
avocatilor din hotararea respectiva este Tntotdeauna sa apere Consiliul
General indiferent de ce hotarare, ce prevede hotararea 9i care ar fi
interesul consilierilor din mandatul asta sau din alt mandat asa in felul asta
a fost formulata 9i sincer mi se pare corect ca a fost formulata a9a ca a
fost gandita respectiva hotarare sau nu asta ramane la dezbatere 9i
parerea mea la momentul respectiv a fost ca nu e neaparat Tn interesul
Consiliului General de asta a hotarat o majoritatea consiliilor la momentul
respective. §i de aici avem unele discutii ca de ce suntem aparaji sau nu
suntem apara{i in anumite dosare de avocatii pe care ii contractam 9i Ti
platim. Domnul Circa doreaji sa .. .

Domnul consilier Circa Honorius Adrian Edward

Domnul Badiu sa puna pe un grup Tn care suntem 9i noi, ok grupul
de PNL- USR al comisiei Tl Tnteleg dar noi nu suntem pe grupul ala, in
mare ori ne trimite individual ori ne baga 9i pe noi in grup, cum vrea.
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Domnul consilier Riqu Andrei Daniel
Multumesc dar va trimit 9i pe e mail dornnul Circa.

Domnul consilier Circa Honorius Adrian Edward

Am fi preferat sa fim in grupul de comisie juridica.

Dornnul consilier Riqu Andrei Daniel
Mai avem o Tntrebare domnule director vizavi de cum au procedat

avocajii daca 9ti Ii atunci cand instan Ia a solicitat un punct de vedere de la
Consiliul intr-un anumit dosar respectiv sa confirme sau sa infirme o
anumita pozi+ie.

Domnul lordache Adrian – Directia Juridic
Cred ca a fost un singur caz sau doua cazuri, a fost Tnaintata catre

DATJ solicitare casei de avocatura inclusiv incheierea prin care instanta
rnie mi se pare un pic complicat instan+a sa puna sa te pronun li printr-o
hotarare de consiliu sa spui pozi{ia procesuala.

Domnul consilier Riqu Andrei Daniel
Nu cred ca a precizat.

Domnul lordache Adrian – Directia Juridic
A9a parea sau a lasat sa se injeleaga, au venit avocati 9i cred ca

cei de la Dobrovici au problema aceasta.

Domnul consilier Rislu Andrei Daniel
Adica §tiu ca au fost, nu multe.

Domnul lordache Adrian – Directia Juridic
Au fost doua situatii decizia va fi acolo.

Domnul consilier Riqu Andrei Daniel
qi urmarea ce a facut instanja dupa ce n-a primit raspuns ca nu s-a

format niciun raspuns, 9titi?

Domnul consilier Badiu Andrei

in condijiile Tn care ma uit pe hotararea 5 din 31/01.2022 unde
manifestarea noastra de voin@ este expres Tn sensul Tn eare Tn exercitarea
rnandatului conferit reprezentantii Consiliul General vor formula toate
apararile vor invoca toate excep+iile vor exercita orice cale de atac
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ordinara sau extraordinara Tn vederea apararii intereselor 9i actelor emise
de Consiliu General al Municipiului Bucure9ti, cred ca era suficient sa
trimitem la instan@ hotararea asta in condi{iile Tn care la articolul 1 spune
ca se revoca hotararea Consiliului General prin care a mandat primarul
general sa reprezinte, manifestare de voin@ este nu doar implicita ce este
expresia 9i cred ca era suficient sa mergem pe aceasta hotarare sa o
transmitem avocatilor si instanta Tn cale de atac in continuarea unui
mandat conferit de catre primarul general in perioada Tn care ne
reprezenta interesele, ghilimelele de rigoare 9i ca el va continua 9i va
sustine Tn pozijia procesuala transmisa de primarul general in stadiul de
fond a dosarului, ne apucam sa citim Codul civil ce Tnseamna contractul
de mandat avem o manifestare expresa de voinji in sensul apararii actului
respectiv 9i cu toate astea reprezentantul nostru merge in contra actului
nostru administrative. Nu considerati ca e motivul de reziliere a acelui
contract? Eu fmi imaginez ca poate o posibilitate este ca exprimarea de
voin+a a Primarului General pentru Consiliul General respectivul litigiu s-a
facut anterior adoptarii acestei hotarari, iar avocajii care au venit au
mentinut acea vointa care era exprimata anterior nu au modificat conform
ce ati mentionat dumneavoastra.

Domnut consilier Circa Honorius Adrian Edward
Tntrebarea era de ce au facut treaba asta?

Domnul consilier Badiu Andrei
§titi cu totii foarte bine ca nu se poate acest lucru pentru o cale de

atac cand trebuie un contract nou asa e domnule director?

Domnul lordache Adrian – Directia Juridic
in momentul Tn care fac cont de repartizeaza dosarele inclusiv cu

cai de atac sau unele au fost luate Tn timpul caii de atac, pentru ca nu era
contractual .

Domnul consilier Riqu Andrei Daniel
injeleg ca era un litigiu Tn desfa9urare.

Domnul consilier Badiu Andrei
Ideea este ca ma simt un pic ca la instanta, intr-adevar poate ca e

cazul sa fim pe la instanta aici 9i sa ne probam afirmajiile 9i o sa vin la
urmatoarea 9edinla 9i sper domnule pre9edinte sa mai avem 9i 9edinje ale
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comisiei de astea intermediare nu neaparat cu dezbaterea punctelor de
pe ordinea de zi 9i venirn ca la instan Ia cu dosarul facut.

Domnul lordache Adrian – Directia Juridic

Cu situa{ii concrete n-am nimic Tmpotriva.

Domnul consilier Riqu Andrei Daniel
Avern nevoie de ni§te lucruri concrete ca sa ne pronunlam ca asta e

rolul nostru 9i Tn activitatea noastra profesionala 9i pana la urma 9i Tn
consiliu si in comisia asta, de aceea e foarte bine si da discutam concret
pe anumite litigii daca e necesar, cu ajutorul dumneavoastra al domnului
director le identificam 9i le discutarn sa vedem daca putem sa Trnbunatatim
lucrurile.

Domnul consilier Circa Honorius Adrian Edward
O Tntrebare catre domnul director in contextul discutiei atat dosare

cat 9i buget 9i poate lamurim 9i pe dornnul Badiu o sa in+eleaga Ia ce ma
refer. Exista sau ne pute li pune la dispozitie o lista cu cat s-au Tncasat sau
cat vor Tncasat fiecare casa de avocatura pentru ca am primit lista am
primit dosarele am primit un bugetul global dar nu e defalcat Tn sensul cat
au luat pana acurna fiecare casa de avocatura, vad un numar de dosare
mare, adica ar fi util. Sunt convins ca la nivelul direcjiei cand faceji platile
exista o lista in care spune fiecare cat a primit, ne pute Ti pune la dispozitie?

Domnul lordache Adrian – Directia Juridic

in secunda asta nu fac lista pentru ca pre juI se decide fac de la
financiar, eu Tnaintez facturile Tn functie de cum sunt verificate sunt
Tnaintate de casa de avocatura se fac plalile la financiar Tn situatia platilor
pe fiecare casa in parte o s-o scot , va pun la dispozitie, dar nu acum, in
ceea ce prive9te. . .

Domnul consilier Circa Honorius Adrian Edward
Dar cat au Tncasat, pentru ca poate casele de avocatura de care

domnul Badiu Tntreaba o sa vedem acolo a9a, poate da, poate nu, poate
injelegern de ce susjin opozitie sau nu.

Domnul lordache Adrian – Directia Juridic

Lista cu pozi{ia o pot... deci lista cu cat s-a Tncasat ultimul an sa
zicem din bugetul din 2023 o sa rog pe colegii de la financiar 9i o sa-mi
dea pentru fiecare casa in parte cat s-a platit.
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Domnul consilier Riqu Andrei Daniel
Nu e niciun mister sau neclaritate sau sunt ni9te facturi emise plali

facute o sa putem sa ob{inem aceasta situatie iar pentru viitor exista
bugetul pe care practic I-a propus dornnul director 9i o sa vedem daca o
sa fie adoptat pentru anul acesta Tn forma respective. Bun, deci de la
domnul Circa 9i e util pentru to+i membrii am rejinut situatia platilor facute
pentru dosare CGMB 9i situajia dosarelor gestionate Tn numele
Municipiului. Daca mai sunt alte intrebari 9i observa Iii pe aspectul acesta
al dosarelor?

Domnul consilier Badiu Andrei
Nu neaparat... pe partea asta de consultanta pe care ne-o ofera

avocatii care reprezinta Consiliul General sau municipiul Bucure9ti sunt
platiti 9i pentru consultan P, sau pentru a aviza diverse documente sau sa
nu 9tiu verifice sa dea sugestii pe anurnite nu 9tiu regulamente?

Domnul lordache Adrian – Directia Juridic
Atunci cand vrem sa initiem ceva punctual i se cere, sunt situa Iii in

care in contractul cadru spunem sa ne dea un punct de vedere 9i atunci
In baza contractului Tmi dau comanda sau sunt situatii sa spunem cum a
fost acea discu jie cu drumul acela de acces Tn care nu aveam pe nirneni
sa poata sa faca chestia s-au facut proceduri, dar sunt anumite lucruri care
acopera spre exemplu pe partea de tramvaie sau pe partea de cei care au
ca9tigat licita+ia cu tramvai au mers cu consultan@, cu analiza documente
inclusiv cu reprezentare la instan{a, adica s-a nascut totul.

Domnul consilier Badiu Andrei
Ma refer chiar daca nu sunt situatii litigioase nu 9tiu de exemplu sa

9i dea opinie pe regulamentul de parcari, au fost situajii de genul asta? Mi
se pare ca se umfla rau noM de plata a acestora ca sa duca la indeplinire
voinja primarului 9i o sa va spun o sa va trirnit ca vin acum multe minute
de genul asta in care sigur ca ne ataca hotararile noastre un atac indirect
dar o sa facem 9i o sa probez ca la instan@ dar mi se pare ca se umfla
rau nota de plata, spre exemplu avem dosare solutionate definitiv care fac
obiectul acordului cadru fara a se face o precizare Tn aditional la acordul
cadru ca se va exercita o cale extraordinara de atac si o sa va dau un
astfel de exemplu, daca aveji in fa{a dosarul va rog dosarul este 1645
53/2017 solutionat definitiv Tn a doua 2021 si in a sasea a facut obiectul
acordului subsecvent numarul 91 din 15.06.2021.
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Domnul lordache Adrian – Directia Juridic

Mai spuneji odata numarul 9i verific.

Domnul consilier Badiu Andrei

Antamam ni9te discu{ii. Dosarele privitoare la recuperarea
cheltuielilor de judecata de catre Primaria Municipiului Bucure9ti,
rnunicipiul Bucure9ti Tmpotriva ASB-ului, deci Asocia+iei Salvati
Bucure9tiul este adevarat ca sunt parjial perirnate 9i cum va Tntreb cum a
ajuns direc{ia noastra sa lase perirne aceste dosare?

Domnul lordache Adrian – Directia Juridic
Nu 9tiu ce-mi spuneti partial perimat ....nu am cuno9tinta de

perimari, s-ar putea sa fie Salvaji Bucure9tiul printre primele dosare 9i asta
pana sa Tnceapa mandatul dumneavoastra Salvaji Bucure9tiul a fost
procese cu mult timp Tnainte, dar tot ceea ce este Tnceput pe contractul
ultimii 9ase ani 9i tot ce Tnseamna cheltuieli de judecata ca9tigata au mers
Tnainte.

Domnul consilier Badiu Andrei
Dar nu cred ca am ca9tigat noi cheltuieli de judecata dar in dosar cu

Salva+i Bucure9tiul .......dupa actuala impresia le-am pierdut pe toate
vreau sa va rog chiar cred ca sunt 9i colegii de la PSD 9i pe alji colegi sunt
interesa{i sa vada daca s-a perimat 9i sa avem o situa{ie pe dosarele astea
daca nu o facem pentru ca sunt oameni care se ocupa de chestia aia si
dupa aia ne trezirn ca aflam din presa aspectele astea 9i ceea ce nu mi se
par normal.

Domnul consilier Riqu Andrei Daniel
qi nici mie nu mi se pare normal sa ramana neclaritali.

Domnul lordache Adrian – Directia Juridic
Tot ce avem cheltuieli de recuperate, cheltuieli de judecata o sa le

pun Tntr-o situa+ie.

Domnul consilier Riqu Andrei Daniel
Aceste cheltuieli cerute de avocati sunt cerute Tn baza unor rapoarte

de activitate facturile sunt aprobate in baza rapoatelor de activitate, daca
au fost ni9te cheltuieli dupa un anumit moment cand ar trebui probabil
justificate prin respectivul raport 9i pentru dosarul respectiv putem sa
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obtinem aceasta inforrnatie daca este rnusai necesara pentru altceva.
Deci, haideti sa nu lasam lucrurile astea Tntr-o zona de confuzii si de mister
pentru ca pe rnasura ce cerem informatia concreta eu cred ca poate fi
furnizata 9i sa vedern daca a fost Tn neregula sau nu. O data avern aceasta
cheltuiala cu avocaji in 2023 pe care o sa o avem detaliata dar in acela9i
timp poate ne uitam 9i Ia care au fost cheltuielile cu avocatii Tn anii anteriori
inclusive Tn mandatul anterior 9i sa vedem acolo o comparajie bineTnteles
raportat la volumul de munca.

Domnul consilier Badiu Andrei

Cu siguranta aveji dreptate ca trebuie sa ne uitam sa vedem ce
facem, dar o Tntrebare mai tocmai ca sa ne lamurim sa nu fie asa o
nebuloasa. Bunut de plata sau actul prin care se da viza finala pe plata
cine TI da? Dumneavoastra sau domnul Primar General? Deblocarea
banilor cum se efectueaza?

Domnul lordache Adrian – Directia Juridic
Bun de plata da Direc+ia Juridic pentru fiecare dosar Tn parte se

depune documentajia in fiecare zi se prirne9te raport Tn dosarele care au
avut termen, de la ora 12:30 fiecare avocat T9i trimite ce s-a Tntamplat Tn
dosar unde plata face directia juridica, domnul primar aproba plata, la final
dupa verificarea facturilor 9i a documentelor anexate.

Domnul consilier Badiu Andrei
Deci, primarul general este ultima persoana care aproba plata.

Domnul lordache Adrian – Directia Juridic
Evident

Domnul consilier Riqu Andrei Daniel
Daca nu mai sunt alte observatii Tntrebari pe acest subiect trecem

la punctul 2 de pe ordinea de zi.

Domnul consilier Circa Honorius Adrian Edward
Domnul Badiu v-a raspuns la Tntrebare, da?

Domnul consilier Badiu Andrei
Da, eu am consemnat. Primarul general aproba plata.
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Domnul lordache Adrian – Directia Juridic
Bun de plata, certificarea toata procedura o face Direc jia Juridica.

Domnul consilier Riqu Andrei Daniel
Care e conform legii.

Domnul consilier Badiu Andrei
Inclusiv pentru avoca Iii care reprezinta Consiliul General ca sa fim

foarte clari, conform legii.

Domnul consilier Riqu Andrei Daniel
Deci eI are buget.

Domnul consilier Circa Honorius Adrian Edward
E ordonatorul de credite, evident.

Domnul consilier Riqu Andrei Daniel
in propunerea de buget pe care am transmis-o domnul director va

zic rapid principalele categorii avem o masura a CurTii de Conturi ce
vizeaza lichidarea Regiei Generale de Apa Bucure9ti prin care se dore9te
lichidarea voluntara a acesteia nu poate sa faca sa fie finalizata Tn mod
obiectiv pana Ia data de 31 decembrie 2023 de catre lichidator astfel ca
se solicita prelungirea in 2024 valoarea estimata fiind de 40.000 lei, mai
departe sunt aceste cheltuieli de judecata atat pentru Municipiul Bucure9ti
cat §i pentru Consiliul General estimate la suma cheltuieli pentru servicii
serviciile juridice pentru 24 de milioane lei, pe urma Tnjeleg ca e
continuarea aplicajiei cu care gestionati dosarele abonamentul 9i
mentenanta 100.000 lei, cred ca a fost similar si Tn 2023, onorariile
experjilor judiciari 98 contabili precum 9i onorariile notarilor publici pentru
procedeul de vacanla succesorala 300000 lei, pentru procedura de citare
si comunicare a Tnscrisurilor 5000 lei, pentru citarea prin mica publicitate
2000 lei, pentru Abonamentul la procedurile la buletinul procedurilor de
insolventa la registrul ComerIului 2000 lei, bineTnteles avand multe litigii
sunt 9i multe taxe de timbru de achitat Tn actiunile pe care le formuleaza
atat Municipiul Bucure9ti cat 9i Consiliul nu?

Domnul lordache Adrian – Directia Juridic
Consiliul nu prea formuleaza, decat municipiul.
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Domnul consilier Riqu Andrei Daniel
Ok, 1.100.000 lei 9i ajungem la suma cea mai mare 90% 9i peste

din buget aproape 270 de milioane de lei pentru stingerea executarii silite
9i aici avem o detaliere titlul executori reprezentand dosarul de reclamant
sunt familia Constanda Ia care se adauga dobanda legala din 2010. Ok,
iar alta parte este un dosar Tn care reclamanta Development este acea
valoare de lipsa de fotosinla a objinut suma de 61 de milioane de lei.

Domnul lordache Adrian – Directia Juridic

inca nu este pusa Tn executare, trebuia sa o prevad pentru ca 9tiam
ca exista .

Domnul consilier Rislu Andrei Daniel
Ok 9i un dosar Tn care municipiul Bucure9ti este obligat de catre

compania Romprest la suma de 6 miltoane lei reprezentand
contravaloarea serviciilor de salubritate prestate Tn sectorul 5 in martie
iunie 2014, aici avem executie, este executorie sentinta? Au mai venit
acestia si ne-au cerut suma sau inca n-au formulat.

Domnul lordache Adrian – Directia Juridic

Nu 9tiu daca sunt pregatit de executare Tn momentul de fata, e
adevarat ca pentru surnele mari de obicei incercam sa amanam cu 9ase
luni de zile 9i Tn funcjie de disponibilitali, in funcjie de alte nebunii nu 9tiu
exact daca dosarul asta a Tnceput executarea, asta nu 9tiu ca cel de sus
nu a Tnceput executarea nu s-a cerut suma Tn cele cu 60 de milioane.

Domnul consilier Riqu Andrei Daniel
Pi ajungem la surna totala de 295.549.000 lei, propunerea direc+iei

juridice pentru 2024.

Domnul consilier Badiu Andrei
A9 vrea sa va Tntreb pe unde este situatia Facultatii de Drept, este

prinsa aici? §i sa ne expilcati un pic cum functioneaza litigiul asta? injeleg
ca noi avem obliga+ie legala sa platim .

Domnul lordache Adrian – Directia Juridic

O chirie pentru un spa liu in sectorul 1, teren care este Tn V.

Domnul consilier Riqu Andrei Daniel
Noi am putea sa nurnai platirn aceasta chirie daca am modifica.
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Domnul consilier Badiu Andrei

Instanta asta a hotarat, de fapt echivaleaza Tn fapt cu expropriere
mentinerea acelui V pe proprietate privata pentru asta se spune mult
spajiu verde, spajiu verde proprietate private, cam greu uite instanja ne
demonstreaza 9i noi acuma platim din banii bucure9tenilor o chirie a
Faculta Iii de Drept pe care noi am terrninat-o.

Domnul consilier Rigu Andrei Daniel
Dar despre ce spajiu e vorba? Sectorul 1 este destul de mare.

Domnul lordache Adrian – Directia Juridic
10.000 de metri Tn sectorul 1

Domnul consilier Badiu Andrei
Ei ar fi vrut sa construiasca acolo un corp de cladire pentru destinat

activitatilor universitare mai sigur ca nu ne dorirn sa facem activita li
universitare la nivelul Faculta+ii de Drept 9i vrem sa mentinem acel v acolo
dar noi nu expropriem, in schimb platim chirie de cati ani platim chirie?

Domnul lordache Adrian – Directia Juridic
De trei ani.

Domnul consilier Badiu Andrei
De trei ani? Cam 30000 de € pe luna?

Domnul lordache Adrian – Directia Juridic

Se plate9te trirnestrial.

Domnul consilier Badiu Andrei
Cam 30.000 euro pe luna, e pre! pe metro. Suma e constanta.

Domnul consilier Riqu Andrei Daniel
E o discutie care poate fi purtata, nu am vazut sa se mentioneze Tn

comisia de urbanism din care fac parte. Eu cred ca poate fi purtata o astfel
de discu{ie putem sa Tntrebam 9i cetajenii ce T9i doresc 9i Tn func+ie de
asta sa luam decizia daca platim Tn continuare sau putem sa procedarn la
acea modificare urbanistica despre care vorbiji.
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Domnul consilier Badiu Andrei
gtili care este paradoxul? ca daca am plati chirie 9i am folosi spajiu

am spune macar platirn chirie ca am facut un parc 9i avem uite singurul
parc in chirie dar este teren Tngradit acolo deci nu beneficiaza niciun
ceta{ean de et ca este paradoxal nici macar nu 9tiu ce sa mai Tntrebam
cetatenii ca noi vrem nu vrem noi nu putem sa-i lasam accesul publicului
acolo 9i platim din banii lor pentru refuzul nostru de a Tnjelege un principiu
de drept, nu exista v pe proprietate privata stabilit de instan+a la cel mai la
nivel Tn fine.va multumesc.

Domnul consilier Rislu Andrei Daniel
Ok daca sunt alte Tntrebari sau observa+ii din partea colegilor pe

partea de de buget? Ok, atunci daca acestea au fost discu+iile nu 9tiu daca
domnul director ne dore9te sa ne mai menjioneze ceva respectiv pe buget
daca nu ... .

Domnul lordache Adrian – Directia Juridic
Problema este urmatoarea, taxe de timbre cred ca sunt super

decente, cee ace nu se cheltuie nu se muta Tn alta parte, evident sa le
mutati Ia final de an, sper sa nu depa9im sa nu apara o situatie care sa ne
faca sa depa9im acest buget. El este cel pu{in in momentul de fala la ceea
ce am prevazut noi 9i ca urmarea a istoriei Tndestulator Tn func{ie decizia
dumneavoastra.

Doamna consilier Gram Anamaria Alina
O Tntrebare scurta pentru domnul director lordache, comunicarea Tn

dosare unde suntem noi personal parji s-a schimbat ceva pentru ca eu nu
am primit la domiciliu cita jie.

Domnul lordache Adrian – Directia Juridic

sa primiti la domiciliu citajie? Nu prea aveti situa Iii in care sa primiti
la domiciliu citatii.

Doamna consilier Gram Anamaria Alina
§tili ca sunt dosarele cand suntem parIi 9i noi am cerut sa anunjaji

instanta ca, Consiliul General nu este locul de munca.

Domnul lordache Adrian – Directia Juridic

Am anunjat instanja, din pacate m-am trezit cu ele afi9ate.
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Doamna consilier Gram Anamaria Alina
V-ati trezit cu ele afisate?

Domnul lordache Adrian – Directia Juridic
Da. S-a recurs la procedura prin afi9are, am vorbit cu gardienii sau

politia locala, sa numai permita o astfel de procedura pentru ca teoretic
noi nici macar nu avern loc pentru afi9area acestei proceduri 9i mai e o
problem.

Doamna consilier Gram Anamaria Alina
Dar afi9eaza la sediul primariei?

Domnul lordache Adrian – Directia Juridic
§ti li ca au fost situatii cand s-a ca9tigat, sediul primariei este locul

dumneavoastra de munca si tocmai asta a fost si unul dintre motivele
pentru care s-a casat o decizia aceea de la Cluj.

Doamna consilier Gram Anamaria Alina
Da, stiu. Dar daca informatii instanta tot nu modifica citativul? Adica

daca informajii instanta Tn decurs, nu 9tiu mai sunt pe roI presupun.

Domnul lordache Adrian – Directia Juridic
Nu, cu dumneavoastra Tn nume personal nu mai sunt pe roI. Cu

Ecosud doar.

Domnul consilier Riflu Andrei Daniel
in cazul Tn care suntem parte in litigiu Tn nume de consilier general

practic nu cred ca facem obiectul contractelor de asisten+a pentru Consiliul
General 9i aici trebuie ori sa ne reprezentam.. .

Doamna consilier Gram Anamaria Alina
Da, dar eu am cerut Tn acea adresa Tn care am cerut informarea cu

privire la dosarele Tn care Consiliul General este parte 9i noi suntem parte
am cerut sa se faca o informare catre instanta Tn aceste dosare ca nu
suntem citati Tn mod legal, fiind facuta citarea prin afi9are, ca nu este locul
nostrum de munca, la asta ma refer si domnul lordache cred ca isi
aminteste adresa

23



Domnul consilier Badiu Andrei
Aici undeva cred ca se mai este un pic mai simple lucrurile pentru

ca noi nu putem sta in instanla in nume propriu fara sa stam Tn solidar noi
avem o forma de aparare Tntr-adevar 9i eu cred ca sunt neregularita{i mari
pe partea de citare, adica o misiune a Direc+iei Juridice sau avocatul care
ne reprezinta ne poate pune Tntr-o situajie dificila 9i sigur ca ne
intereseaza pe toti sa avern.

Domnul lordache Adrian – Directia Juridic

Nu avem de gand sa ajungeji in situatia asta 9i mai e inca un lucru
care din pacate este realitatea aji vazut cum se comunica apare doar un
nume nu 9tiu Tn ce calitate sunteti chemati 9i eu trebuie sa desfac un plic
atunci, Tmi asum riscul de a desface un plic unei persoane care 9tiu ca ma
acuza ca i-am violat corespondenta cand apar plicurile cu citatiile, nu
apare nume, e consilier o fi 9i altceva 9i ca sa pot sa fac procedura din
teancul de 55 cate vin ....zic ok iI cunosc pe respectivul n-o sa se supere
ca am desfacut.

Domnul consilier Badiu Andrei
Ramane Tnregistrat: deschideti-1 pe al meu.

Domnul lordache Adrian – Directia Juridic
Ok, Multumesc.

Domnul consilier Badiu Andrei
A9 mai avea eu cateva Tntrebari domnule director acum pe partea

de cheltuieli unde am vazut ca detaliat.

Domnul consilier Circa Honorius Adrian Edward
Da, haideji sa discutam pe partea de venituri pentru ca unele lucruri,

scuze suma aceea mare trebuie provizionata sa injeleg deci noi n-o
folosim doar daca va trece la executare atunci discutam.

Domnul lordache Adrian – Directia Juridic
Nu e provizoriu. Eu sunt obligat prin lege sa prevad titlul executoriu

Tmpotriva mea, sa-I prevad Tn proiectia de buget.

Domnul consilier Circa Honorius Adrian Edward
Nu-1 vom folosi momentan decat daca va fi cazul
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Domnul lordache Adrian – Directia Juridic
Pai n-am cum sa-i folosesc, nu e provizionat ca nu e 'in curs de

solutionare, e solutionat definitiv oi atunci nu mai e cazul de provision, e
bugetare. Legea spune ca atunci cand ai o sentin{a definitiva 9i trebuie sa
prevezi suma. Am prevazut o surna mare mare.

Domnul consilier Circa Honorius Adrian Edward
Doar am Tntrebat ca sa Tnteleg.Revenirn la venituri.

Domnul consilier Badiu Andrei
Deci, undeva Tntrebarea vrea sa fte legata de venituri pentru ca noi

la capitolul venituri de regula Tn buget cand votam bugetul votam ni9te
venituri colosale venituri care urmeaza sa vina din Directia Juridica sau ca
urmare a executarii unor hotarari pe care instanta le-a pronunjat in
favoarea noastra sau unde sa spunem avem ca9tig din hotarari
judecatore9ti sau din executari, dati-ne 9i noua cateva explicatii pe
veniturile astea. Cam cat recuperam noi in medie din ce de reguta
bugetam ca fiind venituri din Directia Juridica, pentru ca !in minte ca anul
trecut acum doi ani am avut ni9te nu 9tiu la nivel de buget ni9te surne
colosale acolo. Cam cat recuperam noi, care sunt veniturile municipalitalii
ca urmare a valorificarii acestor hotarari?

Domnul lordache Adrian – Directia Juridic
Toate hotararile care sunt ca9tigate 9i au surne de bani sunt trirnise

ori ca trebuie executorul judecatoresc dar nu din pacate realitatea spune
ca la noi se face 9i executare prin organul, fiind organ fiscal se face de
departamentul de executare excluzand direcjia juridica. Deci, nu ne
ocupam de chestia asta decat acolo unde nu e crean@ bugetara. Deci, noi
ce avem de executat sunt foarte putine sentin+e judecatore9ti, mai degraba
9i aveam cheltuielile de judecata pe care le ca9tigam, de fapt prin
intermediul executorului judecatoresc, toate celelalte venituri care provin
din foste contracte de Tnchiriere si alte urmareste alta directie conform

legii a9a s-a Tmpaait organigrama sau organizarea Tn prirnarie 9i legea
spunea ca organul fiscal executa.

Domnul consilier Riqu Andrei Daniel
Nu prea ai cum sa 9tii ca o sa reu9e9ti sa executi... .
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Domnul consilier Badiu Andrei
Functioneaza executarile? Problema este ca noi ca sa umflam

bugetele astea Tn anii trecuti se pare ca am umflat veniturile mare parte
din venituri umflate venind din zona aceasta Tn sensul asta era intrebarea
daca partea de executare nu este direcjia dumneavoastra atunci o sa ma
adresez directie economice, in cazul Tn care oricum discutam de cheltuieli
de judecata o sa revin un pic la solicitarea de mai Tnainte sa ne puneti Pi
noua la dispozitie care e situajia cheltuielilor de judecata pe care le avem
de recuperat de la diverse ONG-uri diverse.

Domnul lordache Adrian – Directia Juridic
Tot ce este cheltuiala de judecata. Astazi erau doua actiuni

Tmpotriva a doua persoane care au dat in judecata 9i municipiul 9i Consiliul
9i a trebuit sa semnez 9i eu 9i domnul primar actiunea de judecata, eu
reprezintand Consiliu.

Domnul consilier Badiu Andrei
Semnati Tmpreuna astfel de documente procesuale?

Domnul lordache Adrian – Directia Juridic
Nu fac doua acjiuni, fac una singura, pe cheltuieli de judecata am

facut o singura, dansul pentru Municipiul ca a avut o factura emisa eu
pentru Consiliul ca a fost trimisa o factura.

Domnul consilier Badiu Andrei

Era prima oara cand am auzit ca se Tntampla, pentru cheltuieli de
judecata sau 9i alte situatii?Problema mare e pozitia procesuala

Domnul lordache Adrian – Directia Juridic
Acjiunile facute de avoca Ii, cheltuielile de judecata nu sunt platite,

asta e situatia chiar daca ramane pe banda n-am ce sa fac o sa v-o spun
adica ei sunt obligatii sa faca aceste acjiuni pro bono, fara bani pentru ca
nu am cum sa-I platesc, daca-i platesc generez alte cheltuieli. Omul
munce§te, a fost un termen rezonabil trebuie sa recunosc ceea ce Tncerc
sa objin 9i pe partea cu municipiului sa fie rezonabil sa pot sa pun situatia
Tn discutie.

Domnul consilier Riqu Andrei Daniel
Domnule Circa?
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Domnul consilier Circa Honorius Adrian Edward
Sunt ok, daca primim ceea ce am cerut la punctul anterior nu mai

am alte pe buget, am in+eles. Numai am alte discu+ii pe buget.

Domnul lordache Adrian – Directia Juridic
Le-am notat si le voi Tnainta.

Domnul consilier Riqu Andrei Daniel
Multumesc 9i eu tuturor pentru participare 9i mai ales domnului

director pentru explica+ii. Declar 9edin+a Tnchisa. La revedere.

Declar sedinta ’inchisa. Sedinta s-a Tncheiat Ia ora 13.00.

Nota: Consemnarea voturilor s-a realizat Tn conformitate cu
rezultatele generate de sistemul de vot online cu aplicajia integrata
Slido precum §i pe baza votului exprimat verbal de catre consilierii
generali care nu au putut vota in modalitatea menjionata mai sus.

Presedinte
Rigu Andrei Daniel

Secretar
Badiu Andrei
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